
                       Referat af BESTYRELSESMØDE   

                                     DEN. 05-09-2022  . 

Deltagere: Merete Røner  , Marianne Strandberg , Cecillie Schwicker,  

Jesper Backhausen , Varmemester Bjarne Gottfredsen. 

 

1.Carporte:  

 Der er kommet 3 udbudspriser. 

 Vi afventer forvaltningen ift. Lovgivning. 

2.Helhedsplan/Miljø:  

 Vi er næsten helt klar der mangler kun det sidste omkring det grønne. 

 Forvaltningen er ved at klargøre til afdelingsmødet. 

3. Nortec/ELstandere. 

 Der bliver stadig fulgt op på hvad der rører sig. 

 

4. Workshop for Bestyrelsen .  

Der er sendt nogle datoer til Lejerbo. 

 

5. Berberis hække ved opgang skal fjernes / forslag fra bestyrelsen til ny beplantning  

 Bestyrelsen forslog vi satte liguster op som der er de andre steder men var 

modtagelige hvis Camilla og Bjarne havde bedre forslag. De ville kigge på det. 

 

 

 



 

                               Varmemesterens punkter. 

1. Råderetskøkkener: 

 Vi kan stadig beholde den rammeaftale vi har, men det er blevet dyrere pr. mdr. 

2. Varmtvandsbeholder: 

 Der er en undersøgelse i gang om vores behov. 

3. Hundehold / pasning: 

 Der skal præciseres i ny husorden hvad pasning af hunde er. 

4. Inde katte: 

 Ifølge husorden er det ikke tilladt at inde katte er udendørs på terrasse eller lign. 

 Ejendomskontoret laver et skriv der præciserer regler. 

5. Budget flyttelejligheder/ Badeværelser: 

 Skal tænkes ind i nye budgetter. 

6. Div: 

Hegn på containerplads: 

Er blevet lavet, da det blev brugt som gennemgang fra Dryadevej. 

Sorterings vejledning fra kommune omdeles, da nogle af vores beboer skal læse den 

igen…. der er meget dårlig sortering på containerplads, hvilket er dyrt for 

ejendommen, da kommunen så sorterer for os. 

Flaskecontainer fjernes af kommunen. Der er opsamling ved bus vende plads 

Hvidovre Enghavevej eller ved center Friheden IKKE på jorden ved vores skraldeøer. 

Der er sat sedler op i opgange. 

 

 



 

Vandskade i store bunker: 

 Er under rep. 

Vandbrud ved nr 2: 

 Rep af vandstik i vejen  

Ejendomskontoret har igangsat besparelse projekt med lys i opgange. 

Prisen på vask i vaskeriet vil blive justeret så den afspejler de øgede energipriser. 

Referent : 
Jesper Backhausen 


